

ZERTIFIKAT



Good Distribution Practice (GDP)

DEKRA Certification GmbH bescheinigt hiermit, dass das Unternehmen

rosweI spedition gmbh

Zertifizierter Bereich:

Transport und Lagerung von Arzneimitteln und pharmazeutischen Produkten

Zertifizierter Standort:

A-4600 Wels, Böhmerwaldstraße 39

ein System zur Einhaltung der Regeln der guten Vertriebspraxis mit Arzneimitteln (Good Distribution Practice, GDP) eingeführt hat und aufrechterhält. Die angewendete Checkliste basiert auf der Leitlinie vom 07. März 2013 für die gute Vertriebspraxis von Humanarzneimitteln EU (2013/C 68/01). Der Nachweis wurde mit Auditbericht-Nr. A15091269 erbracht. Dieses Zertifikat gilt nur in Verbindung mit dem Hauptzertifikat Nr. 281115003.

Dieses Zertifikat ist gültig vom 12.11.2015 bis 11.11.2018

Zertifikats Registrier-Nr.: 281115003-6

Lothar Weinofen

Lothar Weinofen
DEKRA Certification GmbH Stuttgart; 12.11.2015



CERTIFICATE



Good Distribution Practice (GDP)

DEKRA Certification GmbH hereby certifies that the company

roswel spedition gmbh

Scope of certification:

Transport and storage of pharmaceuticals and pharmaceutical products

Certified location:

A-4600 Wels, Böhmerwaldstraße 39

has established and maintains a system to ensure compliance with the Rules for Good Distribution Practice (GDP) of Medicinal Products. The checklist employed is based on the Guidelines for GDP of Medicinal Products for Human Use of 7 March 2013 (EU 2013/C 68/01). The conformity was adduced with audit report no. A15091269. This certificate is only valid in connection with the main certificate no. 281115003.

This certificate is valid from 2015-11-12 to 2018-11-11

Certificate registration no.: 281115003-6



Lothar Weinhofen
DEKRA Certification GmbH Stuttgart; 2015-11-12